

产品介绍/Introduction

PO100是一款非常小巧的USB数字界面,采用XMOS设计,输入使用Type-c USB接口,具有光纤和同轴两路数字输出,输出支持采样率44.1-192kHz,DoP64。

■ PO100指示灯显示:

- 44.1和48kHz亮蓝色;
- 88.2-192kHz和DSD都是亮红色。

■ DOP64的使用:

(MAC系统免驱,WIN系统安装驱动)首先播放软件选择DoP输出,然后连接光纤或者同轴支持DoP64的DAC进行播放。

PO100 is an ultra compact USB digital audio interface. It adopts XMOS design. The input uses Type-c USB interface. It has two digital outputs, optical and coaxial. The output supports sampling rate 44.1-192kHz, DoP64.

■ PO100 indicator display:

- 44.1 and 48kHz are with blue color;
- 88.2-192kHz and DSD are with red color.

■ The use of DoP64:

(MAC system is driveless, Windows system need install driver) First, selects the DoP output on the playback software, then connects through optical or coaxial to DAC which supports DoP64.

规格/Specifications

输出采样率/Output sample rate.....	16/24bit, 44.1~192kHz, DoP64
电源输入/Power Supply.....	5V / 0.1A
体积/Size.....	45x13x50mm(WxHxD)
重量(含包装)/Weight(with packaging).....	75g/ 2.41oz